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Από το υπ’ αριθ. 12/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 301/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ισολογισμών και εκθέσεων 
πεπραγμένων ετών 1998 – 1999 της δημοτικής 
επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και 
Αναψυκτήριο» Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 10 Ιουλίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 6-7-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Γ. Ουρσουζίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Σοφιανίδης  
7. Α. Δελαβερίδης Ι. Ακριβόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Γ. Μανακούλης Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης Π. Αγαθαγγελίδης -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Λ. Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 301/2000 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
15. Α. Κεσίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 307/2000  απόφασης 
16. M. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας.  
17. Α. Ταραλάς 3) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 312/2000  απόφασης 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε η κα Ε. Λευκοπούλου. 
19. Χ. Γεωργιάδης 4) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 318/2000  απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Λελεκάκης, Μ. Σουμελίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά  τη  συζήτηση    της υπ’ αριθ. 326/2000  απόφασης  
22. Ε. Λευκοπούλου αποχώρησε η κα Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή. 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
24. Ε. Κουκουρδής  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-7-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σας  γνωρίζουμε ότι το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης 
"Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο" Δήμου Βέροιας με τις αριθ. 
29/2000 και 30/2000 αποφάσεις του ενέκρινε τον ισολογισμό  διαχειριστικών ετών 
1998-1999 αντίστοιχα και τις εκθέσεις τακτικού διαχειριστικού ελέγχου της 
επιχείρησης ετών 1991-1999. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 282 του ΔΚΚ το Δημοτικό 
Συμβούλιο εγκρίνει τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της επιχείρησης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το ΔΣ να εγκρίνει τον ισολογισμό 
διαχειριστικών ετών 1998-1999 και τις εκθέσεις τακτικού διαχειριστικού ελέγχου της 
επιχείρησης ετών 1991-1999. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου τις εκθέσεις πεπραγμένων 
και τους ισολογισμούς ετών 1998 - 1999 της παραπάνω δημοτικής επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Εχω να κάνω μία διαδικαστική πρόταση. Ν΄ακούσουμε τον κ. 
Τσιλογιάννη που διενήργησε τον τακτικό έλεγχο και στη συνέχεια  να τοποθετηθούν 
οι δημοτικοί σύμβουλοι και να ψηφίσουν. 
 Τσιλογιάννης :Έχουμε καταθέσει σε 2 αντίγραφα τον γενικό έλεγχο των 
χρήσεων 1991-1999, όπου μέσα έχουμε κάποιες παρατηρήσεις όσον αφορά τη 
λειτουργία για κάθε χρονιά χωριστά. 
 Ενδεικτικά θα σας πω για το 1999 ότι ο έλεγχό μας στα πλαίσια του οποίου 
λάβαμε και γνώση πλήρους λογιστικού απολογισμού των εργασιών της Δημοτικής 
Επιχείρησης, έγινε σύμφωνα με τις διατάξεις των σχετικών Νόμων (Ν.2190/20, Π.Δ 
323/89 (ΔΚΚ), Π.Δ 520 αρθ. 1 παρ. 5)  και τις ελεγκτικές διαδικασίες που κρίναμε 
απαραίτητες και κατάλληλες βάσει των αρχών και κανόνων που ακολουθείται πάγια 
σε τέτοιου είδους ελέγχους. 
 Τέθηκαν στην διάθεσή μας όλα τα βιβλία και στοιχεία που τηρούσε η 
επιχείρηση (τιμολόγια, δελτία, αποδείξεις ταμειακών μηχανών, καταστάσεις 
μισθοδοσίας, Φ.Π.Α., εκκαθαριστικές Φ.Π.Α. αποδείξεις αυτοπαράδοσης,  πρακτικά 
Δ.Σ. κλπ.) και μας δόθηκαν οι αναγκαίες για τον έλεγχο πληροφορίες και επεξηγήσεις 
που ζητήσαμε. 
 Σημαντικό να τονίσουμε την καλή διατήρηση του αρχείου από τον λογιστή 
της επιχείρησης κ. Στιβακτή Στ., ο οποίος  όσες φορές χρειάστηκε μας έδινε 
πληροφορίες- διευκρινήσεις-επεξηγήσεις. 
 Η επιχείρηση "ΕΛΗΑ" τήρησε ορθά το Γενικό Λογιστικό Σχέδιο. 
 Δεν τροποποιήθηκε η μέθοδος απογραφής σε σχέση με την προηγούμενη 
χρήση καθώς επίσης και η αρχή τήρησης των λογιστικών γεγονότων. 
 Επαληθεύσαμε την συμφωνία του περιεχομένου της Διαχειρίσεως της 
Επιχείρησης με τις σχετικές οικονομικές καταστάσεις. 
 Οι οικονομικές καταστάσεις της επιχείρησης οι οποίες προκύπτουν από τα 
βιβλία και  στοιχεία της εταιρείας απεικονίζουν πραγματικά την περιουσιακή 
διάρθρωση και την οικονομική θέση της επιχείρησης κατά την 31-12-1991, καθώς 
και τα αποτελέσματα της χρήσεως που έληξε αυτήν την ημερομηνία, βάσει των 
σχετικών διατάξεων και λογιστικών  αρχών που ισχύουν, οι οποίες έχουν γίνει γενικά 
παραδεκτές και δεν διαφέρουν από εκείνες που η επιχείρηση εφάρμοσε στην 
προηγούμενη χρήση. 



 Όπως λοιπόν σαφώς  προκύπτει και από τον λογαριασμό Αποτέλεσμα Χρήσης 
το Καθαρό αποτέλεσμα της χρήσης είναι ζημία: 1.917.473 δρχ. όπως άλλωστε 
αναλυτικά εμφανίζεται στον Πίνακα των Αποτελεσμάτων Χρήσης. 
 Η λογιστική εξυπηρέτηση και ενημέρωση θεωρείται ότι ήταν σχεδόν άριστη. 
Στη συνέχεια έχει κάποιες γενικές παρατηρήσεις. Αναφερόμαστε κυρίως στις 
αυτοπαραδόσεις όπου θα έπρεπε να υπήρχε μία πιο σωστή τήρηση κι αυτό για να 
διαπιστώνεται στο  τέλος  κάθε περιόδου τι κονδύλιο σε τροφές είχε καταναλώσει ο 
κάθε εργαζόμενος. Στις γενικές παρατηρήσεις αναφερόμαστε γενικά και περιληπτικά. 
 Στο τέλος υπάρχει ο ισολογισμός και τα' αποτελέσματα χρήσης. Ο έλεγχος 
που κάναμε δεν ήταν δειγματοληπτικός,  ήταν ένας έλεγχος που κράτησε 2 
ολόκληρους μήνες. Ήταν γενικός έλεγχος και ελέγξαμε τα πάντα. 
 Στο τυπικό μέρος όλα ήταν πάρα πολύ καλά. Περισσότερες πληροφορίες 
μπορείτε ν' αντλήσετε από την έκθεση που έχουμε δώσει. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Μία διαδικαστική παρατήρηση. Το ΔΣ εγκρίνει τους 
ισολογισμούς και την έκθεση πεπραγμένων κι όχι την έκθεση των λογιστών που 
ορίσθηκαν να κάνουν τον διαχειριστικό έλεγχο. Κακώς αναγράφηκε στο θέμα.. 
 Πρέπει να συγχαρώ τους 2 λογιστές που όρισε το ΔΣ αν και είχαμε 
διαφωνήσει  για τον ορισμό των 2 ελεγκτών. 
 Διάβασα με προσοχή την έκθεση. Ήταν δύσκολο το έργο τους κι απορώ πως 
σε λίγο χρονικό διάστημα κατάφεραν να κάνουν αυτόν τον έλεγχο.  
 Δεν θα πω τίποτα, ούτε θα πάρω θέση, για την έκθεση των λογιστών. Θα πω 
για τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων των ετών 1998 και 1999. 
 Δυστυχώς η Εληά κατέληξε στα χέρια των ιδιωτών , αν κι εμείς είχαμε 
διαφωνήσει γιατί θέλαμε να λειτουργεί ως δημοτική επιχείρηση. 
 Διάβασα με προσοχή την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό που 
συνέταξε ο λογιστής της Εληάς, που απεικονίζει με ακρίβεια τα οικονομικά στοιχεία. 
Το 1998 είχε ζημία η Εληά. Πώς να μην έχει, όταν το οργανόγραμμα έχει 17 
υπαλλήλους και προστέθηκαν 45. Ηταν προεκλογικό το έτος. 
 Δεν μπορούμε να εγκρίνουμε τους ισολογισμούς και την έκθεση πεπραγμένων 
της δημοτικής επιχείρησης Εληάς, γιατί η επιχείρηση αυτή ζημιώθηκε. Ζημιώθηκε 
από συγκεκριμένες αποφάσεις και ενέργειες του Διοικ. Συμβουλίου,  αλλά και με τις 
αποφάσεις που πήρε η πλειοψηφία. Δεν μπορώ να μην αναφερθώ στο μικρό ενοίκιο. 
Δεν μπορώ να μην αναφερθώ ότι ο πολίτης της Βέροιας θα πληρώνει 20 εκ. επιπλέον 
για τους υπαλλήλους της Εληάς που διασκορπίστηκαν στον Δήμο, σε διάφορες άλλες 
επιχειρήσεις και νομικά πρόσωπα. 
 Δεν εγκρίνουμε τον ισολογισμό του 1998 και πολύ περισσότερο του 1999 
γιατί υπήρχε οικονομική ζημία πολύ μεγάλη. 
 Κουρουζίδης :Η Εληά όπως γνωρίζετε έχει δοθεί σε ιδιώτη. Ακούγεται έντονα 
τελευταία ότι κάποιοι  στήριζαν να μείνει στο Δήμο και ότι η πλειοψηφία αποφάσισε 
να δοθεί σε ιδιώτη. 
 Πέρυσι που το ΔΣ της Εληάς πήρε απόφαση για την ανακαίνιση πάρθηκαν 
όλα τα μέτρα. Ακούστηκε ότι εγώ είχα προσλάβει τον ειδικό σύμβουλο κ. Αθ. 
Κουτρουμπέλλη, ενώ ήταν απόφαση της διοίκησης της Εληάς. Προχώρησε η 
ανακαίνιση και τότε άρχισε να διαφαίνεται αυτό για το οποίο κατηγορούμαστε από 
την μειοψηφία, ότι εμείς θέλουμε να την ιδιωτικοποιήσουμε. Η αλήθεια είναι ότι από 
τον Σεπτέμβριο άρχισε να λειτουργεί η ετερόκλητη συμμαχία. Η συμμαχία αυτή είχε 
συμπεριλάβει και τους εργαζόμενους και τους παρέσυρε σ΄ένα μέτωπο, να φρενάρουν 
τη διαδικασία της ανακαίνισης. Αυτό φάνηκε από την εισήγηση της επιτροπής στην 



οποία συμμετείχαν, οι οποίοι προτείναν ενοίκιο 15 εκ. και καταλήξαμε τελικά σε 7 
εκ. εκκίνηση.  
Μετά τους 2 άγονους διαγωνισμούς συμφωνήσαμε με την πρόταση της μειοψηφίας 
του διοικ. συμβ. να ξεκινήσει με 3,5 εκ. Οι διαγωνισμοί ήταν διαφανέστατοι. .Στον 3ο 
διαγωνισμό, μέλος της μειοψηφίας του ΔΣ δεν συμφώνησε και είπε να ήταν 
μεγαλύτερο. Πως μπορεί να λειτουργήσεις έτσι; Έγινε ο διαγωνισμός και ότι 
απέδωσε. Κι   εμείς θέλαμε να πάρουμε  10 εκ., πήραμε 3.750 εκ. Δεν μπορούμε να 
λέμε ότι είναι μικρό το τίμημα. 
 Για τις προσλήψεις έγινε πολύ ντόρος. Τα μεροκάματα είναι ανάλογα με τον 
τζίρο και με τις καιρικές συνθήκες. Είχαμε βάλει 45 άτομα αλλά δεν τους 
προσλάβαμε όλους. Τις προηγούμενες χρονιές κάποιοι ήρθαν για 5-10 ημέρες και 
σηκώθηκαν και φύγαν. Όταν θα είχαμε ανάγκη έπρεπε να κάνουμε πάλι τον 
διαγωνισμό και να περιμένουμε 2 μήνες. 
 Όσον αφορά ότι η επιχείρηση έχει έλλειμμα 20 εκ. με την απασχόληση των 
εργαζομένων στο Δήμο. Πρέπει να πούμε ότι οι εργαζόμενοι της Εληάς δεν πήγαν 
στο Δήμο για να καθίσουν. Πληρούν πάγιες θέσεις για τι οποίες ο Δήμος θα έπαιρνε 
κάποιους άλλους και θα τους πλήρωνε. 
 Για τα' αποτελέσματα χρήσης 1998-1999. Το 1999 είναι αρνητικά γιατί το 
μαγαζί ήταν κλειστό λόγω ανακαίνισης και δεν είχε έσοδα. Την εποχή εκείνη κάλεσα 
τους εργαζομένους της Εληάς και τους είπα να πάρουν άδεια άνευ αποδοχών. Η 
ετερόκλητη συμμαχία είχε ψηφίσει να πληρωθούν όλοι. Σκοπός τους ήταν να μείνει η 
Εληά μετέωρη για να έχουμε να κάνουμε πολιτική. Πολιτική όμως δεν έχετε να 
κάνετε. 
 Πρόεδρος :Ορίστε δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος :Η λειτουργία της Εληάς είχε παταγώδη αποτυχία. Δεν 
υπάρχει ετερόκλητη συμμαχία, εκτός αν θέλει ο κ. Κουρουζίδης να πει  ότι κι εσείς 
έχτε ετερόκλητες συμμαχίες. Ο κ. Γκαβαϊσές που μειοψήφησε  με τη λειτουργία της 
Εληάς είναι ετερόκλητη συμμαχία; Χαίρομαι που τον εντάσσεται στον συνδυασμό 
μου. 
 Δεν εγκρίνουμε τους ισολογισμούς και τις εκθέσεις  πεπραγμένων για όλους 
τους λόγους που δεν αναλύω σήμερα αλλά αναλύσαμε σε όλες τις προηγούμενες 
αποφάσεις που μιλήσαμε για τη διατήρηση της Εληάς ως δημοτική επιχείρηση. 
 Κουρουζίδης :Πρέπει να γνωστοποιήσω στο σώμα ότι όταν έμπαινα 
υποψήφιος δεν είχα φανταστεί ότι θα κληθώ στον εισαγγελέα.. 
 Βλέπω ότι η μειοψηφία και ελάχιστοι πολίτες συμπαρασυρόμενοι, καταθέσαν 
στον εισαγγελέα ότι υπήρξε μη σωστή διαχείριση. 
 Σήμερα οι ελεγκτές κατέθεσαν ότι όλα γίνανε νόμιμα και σωστά. Δεν πιστεύω 
ότι κανένας σ' αυτή την αίθουσα μπήκε υποψήφιος για να έχει σκοπό να πάρει έστω 
και μία δραχμή. Θα έρθει η ώρα που κάθε κατεργάρης θα πάει στον πάγκο του. 
 Πιστεύω ότι πρέπει να κάνουμε πολιτική αλλά να μην καταλήξουμε να γίνεται 
ένας σχεδιασμός. 
 Είμαι καθαρός και πιστεύω ότι όλοι εδώ είναι καθαροί. Στην πορεία αυτοί οι 
οποίοι κινήσαν τη διαδικασία, σε σχέση με την Εληά, θα πανε εκεί που πρέπει να 
πάνε. 
 Δήμαρχος :Από τις τοποθετήσεις μπήκαν 2 θέματα.1) Σε σχέση με τον  έλεγχο 
της Εληάς για 10 έτη από το 1991-1999. Τη διαφάνεια και τη νομιμότητα την 
τηρούμε με θρησκευτική ευλάβεια πάντα. Είναι ιδιαίτερα σημαντικό και αποτελεί 
κώλαφο, γι αυτούς που κατέθεσαν μηνυτήρια αναφορά, κακουργηματικού 
χαρακτήρα, σε βάρος του προέδρου της Εληάς , η έκθεση των συγκεκριμένων 
ορκωτών εκτιμητών. Αποτελεί περηφάνεια για όλο το ΔΣ ότι και οι δημοτικές 



επιχειρήσεις θα περάσουν από το ΔΣ για όλα τα έτη, για να είναι ο κάθε δημοτικός 
σύμβουλος και ο κάθε πολίτης της πόλης, γνώστης, αν τα δημόσια οικονομικά τα 
διαχειρίζονται με διαφάνεια και νομιμότητα ή όχι. 
 2)Είναι η ιστορία της πονεμένης Εληάς. Όταν ήταν Δήμαρχος ο κ. Βλαζάκης 
είχε αναθέσει στον κ. Σκουμπόπουλο να βοηθήσει για να έχει τάξη και κέρδη η 
επιχείρησης. Δυστυχώς όλα αυτά τα χρόνια λίγες ήταν οι φορές που η επιχείρηση 
ήταν κερδοφόρα. Θα συνεχίζαμε αυτή  την ιστορία; Εμείς είμαστε περήφανοι για 3 
πράγματα.α)Είναι η πρώτη φορά που γίνεται ιδιωτικοποίηση χωρίς απόλυση και με 
πλήρη εξασφάλιση όχι μόνο του  τακτικού προσωπικού αλλά και του έκτακτου. 
Μέσα στους όρους της προκήρυξης   αυτό περιλαμβάνεται.Τον όρο αυτό τον 
αποδέχθηκε ο εκμισθωτής. β)Πήραμε το υψηλότερο δυνατό ενοίκιο. Ποιοι και με 
ποια λογική πρότειναν 7 και 10 εκ. τιμή εκκίνησης; 
 Ο κ. Γιαννουλάκης, ο κ. Χαμαλής και η κα Χατζηνώτα. Αυτή είναι η 
ετερόκλητη συμμαχία. Σε προηγούμενο συμβούλιο ζητήσαν να συζητηθεί το θέμα της 
Εληάς. Σήμερα ήταν 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης και λείπουν. Αυτή η 
ετερόκλητη συμμαχία στο όνομα να μην νοικιαστεί η Εληά  και στο όνομα να έχει 
ζημίες η Εληά γιατί ξέρανε ότι δεν υπήρχε επιχειρηματίας που θα δώσει 7 ή 10 εκ. το 
προτείνανε αυτό. Το ΔΣ τους συνέστησε να είναι η τιμή εκκίνησης στους 2 
διαγωνισμούς 5 εκ. Αυτοί μειοψήφησαν θεωρώντας ότι το μίσθωμα είναι μικρό. 
 Όταν έγιναν 2 άγονοι διαγωνισμοί και πέρασαν 3 μήνες χωρίς να 
εισπράττουμε ενοίκιο, ήρθε ο κ. Γιαννουλάκης και η ίδια ετερόκλητη συμμαχία 
πρότεινε στο ΔΣ 3,5 εκ. τιμή εκκίνησης, μειοψηφούντος του προέδρου. Αν έχετε 
μούτρα βγείτε στην κοινωνία της πόλης και πέστε  ποιος ευθύνετε για το μικρό 
ενοίκιο, όταν ο πρόεδρος και ο  εκπρόσωπος των εργαζομένων είπαν όχι θα πάμε σε 
διαπραγμάτευση με 5 εκ. ενοίκιο. 
 γ)Εδώ  προσπαθούμε να δημιουργήσουμε την εντύπωση ότι η Εληά έχει 
ζημίες 20 εκ. Η Εληά θα έχει καθαρά κέρδη 45 εκ. το χρόνο, από τα ενοίκια συν αυτά 
που πήρε για την εξαγορά των παγίων στοιχείων, των τροφίμων κλπ. 
 Αλλιώς θα είχαμε στο ΔΣ και στον προϋπολογισμό 15 θέσεις οχτάμηνες  
συμβάσεις. Είμαστε ο μοναδικός Δήμος που  έχουμε καλύψει  το 53% των 
προβλεπομένων θέσεων  του ΟΕΥ.Δεν μπορούμε να λειτουργήσουμε αν δεν έχουμε 
προσωπικό. Θα παίρναμε αυτό το προσωπικό μέσα από το νόμο Πεπονή για 8 μήνες, 
χωρίς να ξέρουμε τις ικανότητες που θα είχανε. Το σύστημα  είναι αντικειμενικό δεν 
είναι αξιοκρατικό. 
 Τώρα εντάξαμε σε οργανικές θέσεις αυτούς τους ανθρώπους οι οποίοι 
προσφέρουν εργασία στην οποία θα πλήρωνε ο Δήμος. Σχεδόν το σύνολό τους είναι 
και  άριστοι στη δουλειά και στη θέση όπου τοποθετήθηκαν. Αυτές είναι οι 
εκτιμήσεις των Προϊσταμένων και του κ. Δ/ντή. 
 Εάν κάποιος ψηφίσει τον απολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων είναι δικό 
του θέμα και καθορίζεται από τις διάφορες απόψεις τις οποίες έχει. Θα πρέπει όμως 
ομόφωνα έστω και άτυπα ν΄αναγνωρίσουμε απέναντι σε όσους διετέλεσαν πρόεδροι, 
μέλη του Διοικ. Συμβουλίου στο λογιστήριο και στο προσωπικό της Εληάς  κατά τα 
έτη 91-1999 την άριστη διαχείριση του δημοσίου χρήματος. Αυτό τους το οφείλουμε 
σαν ηθική αποκατάσταση και σαν ηθική υποχρέωση που έχουμε απέναντί τους. 
 Σκουμπόπουλος :Ζητάω τριτολογία. 
 Πρόεδρος :Ποιοι εγκρίνουν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Σ. Γεωργιάδης, Π. Πιτούλιας, Μ. 
Σουμελίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. 
Λευκοπούλου, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 



 Πρόεδρος: Ποιοι δεν εγκρίνουν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Λ. Τάκης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς.  
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία εγκρίνεται. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν είναι σωστό αυτό που λεει ο κ. Δήμαρχος ότι οι 15 
εργαζόμενοι θα προσλαμβάνονταν με το νόμο του Πεπονή, Ενδεχομένως να 
προσλαμβάνονταν αλλά οι αποδοχές τους θα ήταν πολύ χαμηλές. Ξέρετε πόσα 
χρήματα  παίρνει ο Δ/ντής της Εληάς, ο κ. Κοτρίδης , που είναι στο γραφείο κινήσεως 
του γκαράζ; 510.000 μηνιαίως. 
 Θα ήταν πράγματι 20 εκ κέρδος  για το Δήμο αν οι 12 εργαζόμενοι της Εληάς 
είχαν απολυθεί και παίρνανε άλλους με το νόμο Πεπονή. Θα τους εκπαιδεύαμε, θα 
ήταν νεώτεροι και δεν θα είχαν αυτές τις υψηλές αποδοχές που έχει το προσωπικό της 
Εληάς. 
 Να μην ακούμε ότι φταίει η ετερόκλητη συμμαχία για το μικρό ενοίκιο. Είναι 
μικρό το ενοίκιο. Εσείς κε Δήμαρχε προτείνατε επιτροπή από άξιους συμπολίτες μας 
να κάνουν τους όρους του διαγωνισμού. Αυτή η επιτροπή πρότεινε 7 εκ. στο Διοικ. 
Συμβούλιο της Εληάς. Όλους τους όρους της επιτροπής τους δέχθηκε το Διοικ. 
Συμβούλιο. 
 Αυτή είναι η αλήθεια. Απορώ γιατί ενώ λείπουν 2 συνάδελφοι αναφέρεστε 
στο πρόσωπό τους και δεν έχουν τη δυνατότητα να σας απαντήσουν. 
 Δήμαρχος :δεν απαντήσατε ποιος έκανε την πρόταση για τα 3,5 εκ; 
 Σκουμπόπουλος :Δεν ξέρω ποιος την έκανε. Από την αρχή πάντως ο 
σύμβουλος της μειοψηφίας πρότεινε ανοιχτή διαδικασία και όχι  κλειστή όπως 
προτείνατε εσείς. 
 Δήμαρχος :1) Τα 3,5 εκ. τα πρότεινε ο κ. Γιαννουλάκης. 2)Δεν κάνετε σωστό 
υπολογισμό. Ελπίζω ότι θυμάστε πόσο στοιχίζει για 8 μήνες και με την αποζημίωσή 
του ένας εργαζόμενος που προσλαμβάνεται. Ο κ. Στιβακτής αν προσλαμβανόταν θα 
είχε πολύ υψηλότερο μισθό από ότι παίρνει με βάση αυτά που είχε στην Εληά. Θα   
εκπαιδεύσουμε προσωπικό για 8-12 μήνες και  την επόμενη χρονιά, όταν θα 
ξαναπροκηρύσσαμε   τη θέση, δεν θα ξέρουμε  αν θα έρθουν οι ίδιοι εκπαιδευμένοι 
υπάλληλοι. Οι αιτήσεις μας για   πρόσληψη μόνιμου προσωπικού ανάγονται από την 
εποχή του Α.Βλαζάκη. Οι ανάγκες μας πολλαπλασιάζονται με γεωμετρική πρόοδο. 
 Έπρεπε να δώσετε συγχαρητήρια στους εργαζόμενους που προσφέρουν αυτές 
τις υπηρεσίες. 
 Πρόεδρος :Ο διαχειριστικός έλεγχος από το 1991-1999 έδειξε ότι 
διαχειριστικά λειτούργησαν άψογα στην Εληά. 
 Κουρουζίδης :Θα πρέπει να παρθεί απόφαση και για τις εκθέσεις των 
λογιστών.  
 Στιβακτής , λογιστής επιχ/σης Εληάς :Σύμφωνα με το αρ. 281 παρ. 2 "το ΔΣ 
ορίζει ελεγκτές για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο. Οι εκθέσεις των ελεγκτών 
υποβάλλονται στο ΔΣ και κοινοποιούνται στη δημοτική επιχείρηση η οποία εκφέρει 
γνώμη". Γι αυτό στην απόφασή μας λέμε ότι εκφράζουμε τη γνώμη. Την έγκριση την 
κάνει το ΔΣ. 
 Πρόεδρος :Δεν εγκρίνει το ΔΣ. Εκφράζει τη γνώμη του το Διοικ. Συμβούλιο 
της επιχείρησης. 

Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του κ.Σκουμπόπουλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Λευκοπούλου, Μ. 
Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής.  



 Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν τον ισολογισμό και τον απολογισμό της επιχ/σης 
των ετών 1998 και 1999; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, 
Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Λ. Τάκης, 
Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. 
Ταραλάς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-7-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.   
2.- Τις εκθέσεις πεπραγμένων και τους ισολογισμούς ετών 1998 – 1999 της 
δημοτικής επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο» Δήμου 
Βέροιας. 
3.- Τις με αριθ. 29 και 30/2000 αποφάσεις του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω 
δημοτικής επιχείρησης με την οποία εγκρίθηκαν οι εκθέσεις πεπραγμένων και οι 
ισολογισμοί της επιχείρησης ετών 1998 και 1999 αντίστοιχα. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 282 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1998 της 
Δημοτικής Επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο» Δήμου 
Βέροιας ο οποίος εμφανίζει σύνολο ενεργητικού δρχ. 155.333.093 σύνολο παθητικού 
158.530.491 δρχ. και καθαρό αποτέλεσμα σε νέο (ζημίες χρήσεως) 3.197.398 δρχ..  
 Β) Εγκρίνει την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1999 της 
Δημοτικής Επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο» Δήμου 
Βέροιας ο οποίος εμφανίζει σύνολο ενεργητικού δρχ. 124.411.477 σύνολο παθητικού 
144.420.023 δρχ. και καθαρό αποτέλεσμα σε νέο (ζημίες χρήσεως) 20.008.546 δρχ.. 
Το συνολικό αποτέλεσμα σε νέο (ζημίες χρήσεως) ανέρχεται σε 23.205.944 δρχ.. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    301/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Λ. Τάκης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-7-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


